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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az interpelláció címe: "Mennyivel költ többet a kormány 2022-ben az egészségügyre, mint 
korábban a baloldali kormányok?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány által  benyújtott  2022.  évi  költségvetés  az ország újraindításának a  költségvetése.  A
koronavírus  járvány okozta kihívások esélyt  adnak arra,  hogy Magyarország a  járvány utáni  új
világgazdasági  korszak  nyertes  országai  közé  tartozzon.  A  költségvetés  ugyanis  a  gazdaság
újraindítását  célzó  kiemelt  programokra,  fejlesztésekre,  beruházásokra,  továbbá  a  foglalkoztatás
elősegítésével kapcsolatos intézkedésekre a Gazdaság Újraindítási Akcióterv keretében 2022-ben
több mint 7300 milliárd forintot meghaladó forrást biztosít.

A 2022-es költségvetésben természetesen nem feledkezhetünk meg az egészségügyi ágazatról és az
egészségügyben  dolgozókról  sem,  hiszen  a  járvány  elleni  védekezés  frontvonalában  dolgozó
orvosok, ápolók áldozatos munkáját el kell ismerni. A megkezdett, történelmi léptékű egészségügyi
béremelésnek köszönhetően az orvosi fizetések két év alatt átlagosan két és félszeresére nőnek. Az
egészségügyi szakdolgozók munkáját is megbecsüljük, a 2018-ban indított béremelési programnak
köszönhetően 2022-ig két és félszeresére növekszik az ápolók bére.

Tisztelt Miniszter Úr!

A baloldali  kormányok  650  milliárd  forintot  vettek  el  az  egészségügytől,  16  ezer  aktív  ágyat
számoltak fel és hatezer egészségügyi dolgozót bocsátottak el.

A FIDESZ-KDNP szövetség azonban kiemelt értékként tekint az emberre és az emberi egészségre.
Ennek érdekében szükséges  egyes  országos  intézetek,  centrumkórházak fejlesztése,  valamint  az
infektológiai  ellátóhelyek megerősítése,  speciális  igényeknek megfelelő  járványkórházak,  illetve
pulmonológiai hálózat kialakítása, a vérellátás megújítása, a megyei- és városi fekvőbeteg ellátó



intézmények, valamint járóbeteg szakellátó helyek fejlesztése.

A fentiek alapján kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Urat:

- Milyen kormányzati prioritások szerepelnek a 2022-es költségvetésben az egészségügyi ágazatra
vonatkozóan? 

-  Mennyivel  költ  többet  a  kormány  2022-ben  az  egészségügyre,  mint  korábban  a  baloldali
kormányok? 

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát!
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